
 1(2)

        ESITYSLISTA 
 
 
ASIAKIRJATOIMIKUNNAN  KOKOUS  3/2006 
 
 
Aika  Tiistai 28.11.2006 klo 13.30-16.00   
 
Paikka Hannikaisenkatu 17, Jyväskylä  
 
Läsnä  Kari Ström, Jyväskylä, puh.joht. 

Kaarlo Ikonen (Espoo) 
Timo Vainionpää (Valtatie Oy) 
Heikki Jämsä (Asfalttiliitto ry), siht. 

  Matti Heino (Infratec Oy) 
 
Poissa   Pekka Isoniemi (Helsinki) 

Mikko Eerola (Tieliikelaitos) 
Hannu Huhtala (Kuntaliitto) 
Tapio Huttunen (Lemminkäinen Oyj) 
Heikki Rekonen (Vantaa) 
Kalevi Toikkanen (Tiehallinto) 

 
 
Käsitellyt asiat 
 
1   KOKOUKSEN AVAUS 
 
  Kari Ström toivotti osallistujat tervetulleiksi esitellen Jyväskylän kaupunkia.  
 
2 EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

 
Tarkastettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen (2/2006) pöytäkirja.  
 
Keskusteltiin asiakirjatoimikunnan kokoonpanosta ja täydentämisestä 
vuodelle 2007.  
 
Päätettiin lähettää PANK ry:n hallitukselle pohdittavaksi talvilisän rooli 
bitumi-indeksin laskennassa (alla tilastokeskuksen näkemys asiasta).  
 
Asia on pohtimisen arvoinen. Ehdotan kuitenkin, että asiaan 
palataan seuraavassa uudistuksessa 2005=100. Uudistus on 
tarkoitus käynnistää vuoden 2007 alussa niin, että uudet 
pisteluvut olisivat käytössä vuoden 2008 alusta. Siihen 
saakka nykyistä indeksiä päivittäisimme vielä vanhaan tapaan. 
Jos päädymme talvilisättömiin hintoihin, olennainen kysymys 
on, saadaanko taaksepäin vuoden 2005 tammikuusta lähtien 
uuden hintakäsitteen mukaisia bitumihintoja. Jos kaikki 
käyttäjätahot haluavat korjausta aikaisemmin, Tilastokeskus 
on toki valmis kutsumaan kokouksen koolle. 
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3 KUMPPANUUSMALLI 

 
Keskustellaan Tanskan matkalta saaduista kumppanuuskokemuksista.  
 
Käsiteltiin Matti Heinon (Infratec Oy) laatimaa raporttia ”Katupäällysteet ja 
kumppanuusurakointi” – raporttia ja keskusteltiin raportin sisällöstä. 
 
Jämsä lähettää tiedoksi Tanskan esitelmät. 
 
Tavoitteena on, että 2008 päällysteohjelmaa pilotoitaisiin joissakin kunnissa 
kumppanuusmallilla.  

 
 
4  MUUT ASIAT 
 

Nykyisen bitumi-indeksin lisäksi on esitetty pohdittavaksi tarvetta 
polttoöljyindeksin kehittämisestä ja käyttöönotosta urakoissa. Keskustellaan 
asiasta.  
 

   
5   SEURAAVA KOKOUS 


